

el: Bestyrelsesmøde
 ed: Hos Mette
 ato: Den 8. november 2023
 d: Kl. 19.00 – 21.00



Referent:

Laila

Fremmødte:

Litten, Sanne, Mette, Line, Merete, Laila

Dato for næste møde:

15.01.2024

Dagsorden:

1. Godkendelse af referat fra sidste bestyrelsesmøde
Godkendt.

2. Conventus status:

- a. Status på foreningens medlemstal?
40 medlemmer og 3 passive.
- b. Udfordringer med tilmelding og manglende registrering?
Mikkel fra Conventus siger, at der ikke burde være nogen problemer mere.
- c. Nogle modtager ikke beskeder via Conventus? - Laila
Sanne har prøvet at sende testmail til HC, og denne er modtaget.

3. Beslutninger

- a. Status på Messenger gruppe? – Mette
Der er ikke oprettet en Messenger gruppe endnu. Flere har skrevet i bogen og på Messenger gruppen "Snaptun havbadere", at de gerne vil have sådan en gruppe.

Litten vil gerne, at beslutninger, som f.eks. ovenstående, tages i Bestyrelsen, og det er vi enige om.

Vi taler om, at det faktisk fungerer inde i Horsens, at man kan risikere at komme til en lukket sauna, og at den sidste der går lukker.

Men med en Messenger gruppe får medlemmerne mulighed for at kommunikere med hinanden, og når vi stadig ikke kan tænde saunaen hjemmefra, så er vi nødt til at kommunikere i en gruppe indtil videre. Derudover er også nogle, der efterspørger det sociale. Litten minder om, at vi skal administrere den, hvis der bliver skrevet noget grimt. Vi bliver enige om, at det skal være en lukket gruppe, og at det kun er os fra Bestyrelsen, der kan administrere medlemmer.

Vi taler om, at en Messenger gruppe kan være med til at hjælpe relationer på vej, og at det måske mangler lidt endnu.

Mette vil lave en Messenger gruppe.

Vi skal have skrevet ud på Conventus, at vi har lavet en sådan gruppe, og hvad den kan bruges til, dette vil Sanne gøre.

b. Messenger besked omkring gæstebesøg? – Line

En sommerhusejer har spurgt, om de må gæstebetale, når de er i Snaptun. Vi taler om hvad kan vi gøre, for at vi så har oplysninger på de personer, som ofte låner den. Og hvad hvis der bliver ødelagt noget? Vi taler om de forskellige problemstillinger, og at der er meget administration i det. Og kan vi gøre forskel på folk?

Der er to, der har spurgt i år. De skal have en kode, og hvordan administrerer vi så det?

Vi bliver enige om, at som det er lige nu, så siger vi nej til, at man må gæstebetale uden at være ifølge med et medlem. Vi vil gerne have folk til at melde sig ind i stedet.

Vi tager denne problemstilling op igen senere, når vi forhåbentlig har det hele til at køre med personlige koder.

c. Beslutning om generel kommunikation til medlemmerne. Hvilken platforme skal anvendes? - Laila

Vi har skrevet i vedtægterne, at vi informerer ud på flere platforme, altså både sender mails og bruger Facebook. Vi skal dog være obs. på kommunikationen.

d. Elektriker til kobling af automatisk tænd/ sluk til ovn?

Litten har spurgt Christian, om han kender en elektriker, og han kender en ældre, snart pensioneret.

Vi taler om, at vi bør spørge Martensen og Kobbegaard, der har sponsoreret 15.000 kr. Vi kan spørge, om de vil have opgaven - og evt. tale med Peter H., om han vil forklare dem problemet. Der er p.t. ikke forbindelse fra styresystemet og ind til ovnen. Jens fra BP Tavler kunne også være et bud, og han har også sponsoreret.

Vi gør følgende:

1. Litten tager fat i Peter.
2. Mette prøver at spørge Jens, om han ved noget om det.
3. Ellers kontakter Line Martensen og Kobbegaard.

Det kunne eventuelt også være Peters firma, som kender systemet. De har også sponsoreret. Kunne vi få en af deres elektrikere til at kigge på det?

e. **Sende personlige koder ud til medlemmer og oprette nye. Hvem gør hvad?**

Det er ikke det vigtigste lige nu, at medlemmene får nye koder. Vi tager det op næste gang.

f. **Forespørgsel om afholdelse af foredrag af Jan fra Bjerre lokalarkiv?**

Vi vender tilbage, hvis vi får overskud til det.

g. **Socialt arrangement vedr. saunagus?**

Line har lige prøvet saunagus, hun synes, at de pøser meget vand på. Vores ovn kan ikke tåle så meget vand. Der er en mand, der har lavet arrangementer nede i Juelsminde. Line vil prøve at læse om det. Hvis han kommer med sin egen ovn, vil det godt kunne lade sig gøre. Skal vi prøve at lave et arrangement til vinter? Merete vil prøve at kontakte ham for at høre, hvad det koster, og om han har konkrete datoer. Vi tager derfor først stilling til dette til næste møde.

Line kontakter Saunaovn.dk og spørger, om man kan bruge den til saunagus.

h. **Procedure for brug af saunaen, i forbindelse med åben og luk (skal måske forenkles?)**

Man skal tage udgangspunkt i, at man er den sidste og tørre op efter sig. Det skal ikke gøres bøvlet. Vi venter med at lave proceduren om til låsning er afklaret.

i. **Måtter eller ej i saunaen og på badebroen?**

Det bliver meget vådt under måtterne, og der er fare for, at gulvet bliver ødelagt. Kan vi undvære en måtte inde, og så få lavet en rist i saunatræ? Det er mere vigtigt, at vi får en ramme rundt om saunaen, så man ikke falder ind i den. Vi kan sagtens bruge måtterne udenfor og måske stofmåtten inde. Måtterne skal ikke ind, vi forsøger med den anden måtte igen. Line spørger efter hvad en rist koster. Line spørger også til syrefri olie til ovnen.

j. **Rengøringsplan for alle medlemmene?**

Vi taler om, om vi skal have en rengøringsordning. Vi tager hver især en uge fra nu af, så er vi i gang. Når Messenger gruppen er i gang, kan vi spørge, om nogen vil være med til at hjælpe. Vi skriver til hinanden på Bestyrelsens Messenger gruppe indtil videre.

Uge 45 merete Uge 46 mette Uge 47 Sanne Uge 48 Litten Uge 49 Line Uge 50 Laila

4. **Åbningstider:**

1. **Ændret i forbindelse med vintertid.**

Det har Peter ordnet.

2. **Fejloplysninger vedr. åbningstider på de forskellige platforme.**

Dette er ordnet.

3. **Status på nuværende åbningstider og hvad skal evt. ændres fremover?**

Litten spørger, om vi skal ændre på dem, nu hvor folk endelig har fundet ud af, hvornår der er åbent. Sanne spørger, om man åbne den, hvis f.eks. seks mennesker gerne vil tænde saunaen en formiddag? Vi bliver enige om, at det går ikke, for så er der et problem med låsesystemet.

Vi håber på, at nu hvor det bliver koldere, og bådene er ved at være væk, så kommer der måske flere medlemmer. Vi bliver enige om, at vi kører videre som det er lige nu med åbningstiderne. Med Messenger gruppen kan vi bedre kommunikere, og vi fortsætter med de nuværende åbningstider året ud. Vi evaluerer til mødet i januar.

4. **Kommentar på åbningstiderne**

Vi forsætter og evaluerer næste gang.

5. **Sauna**

- a. Status på tagkonstruktionen – Line
I orden.
- b. OBS! Kuldeindfald ved vinduet, i kraftig pålandsvind. Det tager længere tid at varme saunaen op.
- c. Udluftningskanal i selve saunaen – Christian udfører opgaven i november måned.
- d. Hjørneskab i omklædningsrum, mangler hylde?
Vi kigger på det senere. Det kunne være dejligt med en hylde, men det er ikke en hasteopgave.

e. Status på trappe - Jakob/ Litten

Jakob mener at kunne have en trappe klar til juleferien. Det er nødvendigt for os at leje en bådplads, og vi skal have hørt bestyrelsen om en pris. Vi taler om, at vi nok ikke har råd til at lade være, men vi skal jo ikke betale for trappen. Vi kan stadig søge Friluftsfonden, men der må ikke søges til driftsomkostninger. Vi må se, om vi har råd til at sætte trappen i, men vi taler om, at vi måske får flere medlemmer ved at have en bedre trappe. Vi tjekker- det koster 1100 kr. for en bådplads i vinterhalvåret. Vi skal også huske, at vi skal erstatte, hvis der sker skader på broen, hvis vi skruer i den etc.

f. OBS!! Understøttelse af campingvognstel under hjulene? Litten

Litten har talt med en, der er campist. Han siger, at man skal understøtte hjulene. Det er vigtigt, da støttepunktet er under hjulene. Sanne mener, at den er lidt høj, og at den er lidt glat. Måske det kan være et problem for nogle lidt ældre mennesker. Vi tager det op næste gang.

g. Formidling af info til medlemmerne vedr. blænding af lyskegle ift. Hjørnøfærgen?

Vi kan skrive det på en seddel og på Messenger. Vi skal have en snor i den, så den ikke falder i vandet. Sanne sætter snor i den.

h. Status på indkøbte ting – Line

Vi kunne godt tænke os et termometer.

i. Status på sponsorskilt & navneskilt? Peter /Litten

Ingen status. Vi har ikke hørt mere. Vi må spørge ham, om vi selv skal tage kontakt til de folk, der laver skiltene, Line spørger Peter H.

6. Håndtering af info?

a. Kommunikation i forbindelse med bestyrelsesarbejde og beslutninger – Litten

Se punkt 3.a.

b. Ikke alle modtager mails, er Kim kontaktet vedr. mailoplysninger? – Line

Kim er kontaktet, og alt skulle være i orden.

c. Igangsætning af nye kode til døren?

Se punkt 3.e.

d. Status på ovnsituationen til automatisk tænd/ sluk? Peter

Se punkt 3.d.

e. Kvitteringer til Line

7. Eventuelt

Sanne synes, at vi skal lave æbeskive dag, Line synes, at vi skal lave nytårsarrangement, og at vi skal lave det til en tradition, hvor man måske kunne erhverve nye medlemmer?

Det behøver ikke at være så stort, men vi kan være vært for en snaps og et bad på stranden om formiddagen kl. 10 den 31. Vi tænder saunaen, så den er klar bagefter. Line synes ikke, at det skal være åbent for alle. Vi ordner arrangementet over Messenger.

Peter Madsen
Mette Andersen
Sanne Siggaard

Line
Line Buhlberg
Sanne Boon